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گروه سیاسی – هدیه گل محمدی: »۹۰ درصد بازار 
دست دولت اســت و اگر کســی در راس دولت باشد که با 
مجلس و قوه قضائیه همراه باشد، ۳ روزه این موضوع پیگیری 
می شــود و یک سال است که مجلس و قوه قضائیه به دنبال 
آن اســت، اما دولت مانع اقدامات ما می شــود«؛ این سخن 
امیرحسین قاضی زاده در دورانی بود که به عنوان کاندیدای 
ریاســت جمهوری در مناظره ها شرکت می کرد. البته همان 
زمان مشخص بود که وی از یاران سید ابراهیم رئیسی است 
و بر همین اساس هم بعد از تشکیل دولت تازه، از مجلس به 
دولت منتقل شــدو اکنون به عنوان معاون رئیس جمهور و 
رئیس بنیاد شــهید در دولت حضور دارد. اما شاید بهتر بود 
رئیسی وی را به عنوان رئیس سازمان بورس انتخاب کند تا 
همان طور که گفته بود، مشکل بورس را سه روزه حل کند. 
مشکل بورس بعد از دو ماه از تشکیل دولت نه تنها حل نشده 

، که تشدید هم شده است!
در این مدت کشف »ماینر« از زیر زمین بورس تهران باعث 
آبرو ریزی بزرگی شد که پس از آن مدیر عامل شرکت بورس 
تهران اســتعفا داد؛ اما مشکل سرمایه گذاران خرد در بورس 
فراتر از این حرفها است. زیاندهی سرمایه گذاران حقیقی در 
بورس علی رغم وعده های داده شده، موضوعی است که تمام 
شدنی نیست. گهگاه امیدواری هایی ایجاد می شود و شاخص 
کل بورس حرکت مثبتی دارد اما عموم سرمایه گذاران خرد 
تغییری در ســبد ســهام خود نمی بینند و بعد هم یکباره 
وضعیت چنان منفی نمی شود که عموم این سرمایه گذاران از 

ترس، دارایی خود را با زیان از بورس خارج می کنند.
 روز چهارشــنبه دولــت بعد از مدتها حــرف و حدیث، 
بالاخره اعضای جدید شــورای عالی بورس را انتخاب کردند. 
بنــا به گزارش دولت، در این جلســه  هیات وزیران، با توجه 
به صلاحیت تخصصی، سلامت مالی و تجربه پیشین، آقایان 
سید موسی فیض فلاح شمس، علی سعیدی و احمد شعبانی 
به عنوان ســه خبره مالی شورای عالی بورس انتخاب شدند. 

دراین جلسه همچنین رسول سعیدی به عنوان خبره بورس 
کالا و علی امامی میبدی به عنوان خبره بورس انرژی تعیین 
شدند. این افراد پس از انتخاب به دیدار محسن رضایی دیگر 
کاندیدای ریاست جمهوری که اکنون معاون اقتصادی دولت 
است رفتند تا رضایی به آنها بگوید که بازار سرمایه برای دولت 
و شخص رئیس جمهور اهمیت زیادی دارد و دولت به تقویت 
بازار ســرمایه کمک می کند و از سرمایه گذاران خرد حمایت 
خواهد کرد. باید از تجارب قبلی درس بگیریم و اجازه ندهیم 

رویدادهای تلخ گذشته دوباره تکرار شوند.
این حرفهای رضایی در حالی گفته شد که در همین هفته 
رویدادهای تلخ وجود داشت و نیازی به رجوع به گذشته نبود! 
محسن رضایی البته در این دیدار حرفهای کلی درباره بورس 
زد، حرفهایی که معمــولا باید آنها را برای یک فرد تازه وارد 

به بورس گفت و نه اعضای جدید شورای عالی بورس! محسن 
رضایی به ایــن اعضای جدید با بیان اینکــه بازار و صنعت 
بورس یکی از بهترین ابزار و منابع تامین سرمایه است، گفت: 
حضور مردم در بازار بورس یکــی از صحیح ترین روش های 

سرمایه گذاری به ویژه برای سرمایه های خرد است.
وی بیان اینکه هدف گذاری اعضای جدید شــورای عالی 
بــورس باید افزایش ســهم بــازار ســرمایه در تامین مالی 
پروژه های بزرگ باشــد،گفت: اولین شرط تحقق این هدف 
ترمیم و تقویت اعتماد مردم به بازار ســرمایه است. تقویت 
بازار سرمایه از سیاست ها و اولویت های جدی رئیس جمهور 
و دولت اســت تا از این طریق اعتماد مردم به این بازار و ابزار 

مناسب سرمایه گذاری، ترمیم شود.
معاون اقتصادی رئیس جمهور با بیان اینکه مردم براساس 

اعتماد، ســرمایه های خود را به بازار سرمایه وارد می کنند و 
ما باید با دلســوزی از سرمایه های آنها مراقبت کنیم، گفت: 
ضــرورت دارد همه راهکارهای مختلــف برای کاهش خطر 
سرمایه گذاری در بازار سرمایه بررسی و طرح های عملی موثر 

از جمله ایجاد بیمه های سرمایه گذاری ارائه و اجرا شود.
رضایی خطاب به اعضای جدید شورای عالی بورس،گفت: 
نسبت به صیانت از ســرمایه سرمایه گذاران خرد حساسیت 
بیشتری داشــته باشید زیرا لازم است سرمایه گذاران خرد با 

شما ارتباط نزدیک و مستقیم داشته باشند.
وی گفت: گاهی لازم اســت ســرمایه گذاران خرد نیز در 
هیات مدیره ها نماینده داشــته باشند، چرا که شاید از منافع 

آنان در برابر سرمایه گذاران کلان دفاع مناسبی انجام نشود.
محسن رضایی هم در انتخابات ریاست جمهوری به مردم 
وعده داده بود»شاخص بورس را تا پایان سال به یک میلیون 
۵۰۰ هزار واحد می رســانم« اما حالا حرفی از این وعده اش 
نمی زند ، همچنان که دیگر حاضر به تکرار این ســخن خود 
در انتخابات نیســت که »به ۴۰ میلیون نفر یارانه ۴۵۰ هزار 

تومانی پرداخت می کنم.«
یکی ازاعضای شورای عالی بورس هم در این دیدار با اشاره 
به اینکه ارزش سهام عدالت بالغ بر ۴۰۰ هزار میلیارد تومان 
است، اما آثار این سرمایه در زندگی مردم ملموس و مشهود 
نیست، تاکید کردند که باید از ظرفیت های سهام عدالت برای 

توانمندسازی مردم بیش از پیش بهره گرفته شود.
معلوم است که با این سخنان کلی گره ای از کار بورس باز 
نخواهد شد. قاضی زاده که قرار بود مشکل بورس را سه روزه 
حل کند ، الان در بنیاد شهید است و حتما تا حالا در آنجا اگر 
مشــکلی بوده حل کرده است و می توان سه روز او را از بنیاد 
شهید قرض گرفت و به بورس آورد تا مشکل حل شود؛ وگرنه 
با این حرفهای کلی شاید سه قرن طول بکشد که مسئولان 
جدید از تجارب قبلی درس بگیریم و اجازه ندهیم رویدادهای 

تلخ گذشته دوباره تکرار شوند!

تعیین اعضای جدید شورای عالی بورس توسط دولت در روزهای تلخ بازار سرمایه 

قرار بود مشکل بورس سه روزه حل شود

رئیــس قوه قضائیــه ضمن موافقت با تشــکیل دفتر و 
کارگروه های ۴ نفره در مراکز استان ها برای پیگیری و حل 
و فصل مشکلات حقوقی و قضایی نابینایان قبل از ورود به 
دادگاه، برای رفع موانع حقوقی مشارکت اجتماعی نابینایان، 

دستورات ویژه ای صادر کرد.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، جمعی از نابینایان 
کشــور صبح دیروز به مناسبت »روز جهانی عصای سفید« 
به منظور بررسی موانع حقوقی در مسیر مشارکت اجتماعی 
نابینایان با حجت الاسلام والمســلمین محسنی اژه ای دیدار 

کردند.
رئیس قوه قضائیــه در این دیدار با بیان اینکه معلولیت 
مانع از رسیدن انسان به مقصد نمی شود، به افتخارآفرینی 
معلولان کشــورمان در طول تاریخ و در ادوار مختلف اشاره 
کرد که با توکل به خدا، اتکاء به نفس و بهره مندی از سایر 

نعماتی که داشته اند منشأ کارهای بزرگ شده اند.
محســنی اژه ای همچنین از نماینده تــام الاختیار قوه 
قضائیــه در کمیته نظارت بر اجرای قانون جامع حمایت از 
معلولان خواست که بررســی و اعلام نماید که این کمیته 
تاکنون چند جلســه برگزار کرده و چه دســتاوردهایی در 
پیگیری اجرای قانون و حمایت از حقوق معلولان داشــته 

است.
وی از نماینده قوه قضائیه در کمیته همچنین خواســت 
که اگر در آیین نامه اجرایی قانون خلائی وجود دارد که مانع 

از حسن اجرای قانون می شود و لازم است مسائل جدیدی 
در ایــن آیین نامه پیش بینی می شــود، آن هــا را احصاء و 
اعلام نماید. معاون حقوقی قوه قضائیه پیشــنهادات شبکه 
ملی نابینایان برای تســهیل و رفع موانع حقوقی مشارکت 
اجتماعی آنها را بررسی کند تا پیشنهاداتی که مغایر قانون 

نبوده و قابلیت اجرایی دارند به سرعت عملیاتی شود
رئیس قوه قضائیه با اشــاره به وظایف قانونی و انســانی 
همه دســتگاه ها برای پیگیری حقوق و مطالبات معلولان 
کشــور، از معاون حقوقی خود خواســت که پیشــنهادات 
شــبکه ملی نابینایان برای تســهیل و رفع موانع حقوقی 
مشارکت اجتماعی این قشــر را بررسی کند تا هر کدام از 
این پیشنهادات مغایر قانون نبوده و قابلیت اجرایی دارد، به 
سرعت عملیاتی شود. محسنی اژه ای همچنین با پیشنهاد 
برخی نابینایان برای ایجاد دفتری برای پیگیری مشکلات 
حقوقی و قضایی آن ها موافقت کرد که بر اســاس آن مقرر 
شــد کارگروه های ۴ نفره ای در مراکز استان ها برای حل و 
فصل مســائل مربوط به نابینایان در مراجع قضایی قبل از 

ورود به دادگاه تشکیل شود.
رئیس دســتگاه قضا همچنین با اشــاره به مشــکلات 
نابینایــان و معلــولان در پیگیری پرونده هــای حقوقی و 
انتقادهایی که از تعیین وکلای کم تجربه توسط کانون وکلا 
مطرح شد، اعلام کرد که این مشکل با مساعدت مرکز وکلا 

و مشاوران قوه قضائیه حل می شود.

پیش از ســخنان رئیس قوه قضائیــه قبادی دانا رئیس 
ســازمان بهزیستی کل کشور با ارائه گزارشی اعلام کرد در 
حال حاضر ۲۰۸ هزار نابینا تحت پوشش این سازمان قرار 

دارند که ۱۲ درصد از جامعه معلولان را تشکیل می دهند.
در این نشســت همچنین جعفری مدیرکل شبکه ملی 
نابینایان کشــور که از اسفندماه سال گذشته تشکیل شده 
و ۷ تن از نابینایان با تقدیر از برگزاری این نشســت که به 
گفته آن ها در ۲۵ سال اخیر بی سابقه بوده و این نخستین 
جلســه با رئیس دستگاه قضا در جمهوری اسلامی است، به 

بیان دیدگاهها، دغدغه ها و مطالباتشان پرداختند.
احیاء ماده ۶۶ قانون آیین دادرســی کیفری برای فراهم 
شــدن زمینه شکایت نابینایان از نهادها و دستگاه هایی که 
قوانیــن و حقوق معلولان را رعایــت نمی کنند که در حال 
حاضــر تنها به اعلام جرم محدود شــده، رفــع مانع برای 
تأســیس حســاب بانکی و انجام امور ثبتی در دفاتر اسناد 
رســمی بدون همراهی معین از جمله مطالبات نابینایان در 

این جلسه بود.
نابینایان همچنین در ســخنان خود خواستار معاضدت 
حقوقــی و توجه به شــرایط معلــولان در محاکم قضایی 
و صــدور مجوز اســتفاده از ابزار الکترونیکــی در محاکم 
با توجه به محدودیت های جســمی این قشــر، استفاده از 
نظرات کارشناسی اعضای شــبکه ملی نابینایان در حل و 
فصل دعاوی حقوقی مربوط به این قشــر و تعیین وکلایی 

توانمند و با تجربه در رسیدگی به پرونده های قضایی شدند 
و از رئیس قوه قضائیه خواستند این موضوعات را در غالب 

بخشنامه یا دستورالعملی به مراجع قضایی ابلاغ کنند.
رفع تصــرف از اراضی وقفــی مربوط بــه نابینایان در 
برخی نقاط کشــور، ارائه خدمات ورزشی و رفاهی شهری 
به نابینایــان، ارائه پلاک خودرویی معلــولان به نابینایان، 
فراهــم کردن امکان ثبت نام خودرو بــرای معلولان که در 
حال حاضر به دلیل نداشتن گواهینامه از این حق اجتماعی 
خود محروم شــده اند و الزام دستگاه ها به استانداردسازی و 
مناسب ســازی محیطی برای تردد معلولان و نابینایان از 

دیگر درخواست های مطرح شده در این نشست بود.
در این جلسه دو تن از نابینایان با ابراز گلایه از بیکاری 
۶۰ درصدی نابینایان و مشــکلات معیشتی آن ها خواستار 
توزیع عادلانه منابع و امکانات بویژه در دستگاه قضا و دفاتر 
خدمات قضایی برای استخدام و بکارگیری نابینایان شدند.

یکی از نابینایان شــاغل در دســتگاه قضــا نیز در این 
نشست به طرح دیدگاه ها و مطالبات خود از قاضی القضات 
پرداخت و خواســتار اضافه شدن عنوان معلولان در چارت 
ســازمانی دفتر امور ایثارگــران و همچنیــن ایجاد بانک 
اطلاعاتی کارمندان معلول و نابینا در قوه قضائیه شــد و در 
انتها پیشــنهاد کرد کارگروهی برای پیگیری مطالباتی که 
امروز نابینایان با رئیس عدلیه مطرح کردند تشکیل شود که 

رئیس قوه قضائیه با این پیشنهاد موافقت کرد.

نماینده مردم مســجد ســلیمان و اندیــکا در مجلس 
شــورای اســلامی، تاکید کرد: ضروری اســت در روند و 
کیفیت امدادرســانی به مردم زلزله زده تســریع و توسعه 

صورت گیرد.
به گزارش ایســنا، علیرضــا ورناصــری نماینده مردم 
مســجد سلیمان، لالی، هفتگل و اندیکا در مجلس شورای 
اســلامی در نامه ای بــه رئیس جمهور با اشــاره به فجایع 
گسترده و تاسف باری که به دنبال زلزله های اخیر در چند 
شهر استان خوزستان به ویژه اندیکا به وقوع پیوسته است 
خواستار تســریع در روند امداد رسانی به مردم زلزله زده 

منطقه شد.
در این نامه خطاب به ســید ابراهیم رئیسی آمده است: 
همانطور که مســتحضرید وقوع مکــرر زلزله های اخیر در 
چند شــهر استان خوزســتان به ویژه اندیکا - یکی از ۳۱ 
شهرســتان محروم کشور - فجایع گســترده و تاسفباری 
به دنبال داشته است. در شــرایط نگران کننده همه گیری 
ویروس کرونا، شرایط فصلی و آب و هوایی، تخریب وسیع 
واحدهای مسکونی و بحران های اقتصادی، وظیفه انقلابی 
مسئولان نظام اســلامی اتخاذ تدابیر اساسی برای غلبه بر 

تبعات این بحران اســت ضروری اســت محوریت اقدامات 
حمایتی جاری و آتی از مردم آسیب دیده از زلزله، در موارد 

ذیل معطوف گردد.
۱- امدادرسانی سریع و ایجاد سرپناه موقت، تأمین آب 
ســالم و اقلام مواد غذایی، البسه، وسایل گرمایشی، لوازم 
خانه، ایجاد امکانات دسترســی آســان مردم آسیب دیده 
به امکانات بهداشــتی و درمانی و ایجاد سرپناه مطمئن و 

بازسازی و نوسازی منازل مسکونی،
۲- اثــرات تاســفبار زلزله اخیر هشــداری جدی برای 
متولیان امر اســت مبنــی براینکه ســاختمان ها و اماکن 
مســکونی شهرها و روســتاها و برخی ابنیه دولتی مناطق 
کمتر برخوردار خوزستان از استحکام استاندارد برخوردار 
نیست لذا ضرورت دارد اقدامات پیشگیرانه وسعت و تحول 

یابد.
۳- با بســیج تمامی امکانات و توان ســازمان مدیریت 
بحران، نیروهای جهادی امدادی هلال احمر دســتگاه های 
اجرایی کشــور و همکاری اســتان های همجوار در جهت 

عملیات امدادرسانی و عادی نمودن اوضاع اقدام شود.
۴- تعدادی از جاده هــای مواصلاتی.پلها، مراکز جامع 

ســلامت و خانه های بهداشت بر اثر زلزله تخریب شده اند 
باید سریعا با تخصیص اعتبارات ویژه نسبت به جبران این 

مشکل اقدام شود.
۵-سرمای طاقت فرسا در مناطق زلزله زده اندیکا در راه 
است، پراکندگی روستاها و صعب العبور شدن این مناطق 
در فصل بارش ها قطعا امدادرسانی را با مشکلات بیشتری 
همراه خواهد کرد، ضروری است بهبود جاده های ارتباطی 
جهت تســریع در امدادرسانی تســریع یابد. مردم آسیب 
دیده علاوه بر اقلام غذایی و ســایر ملزومات اولیه زندگی 
در کوتاه مدت نیازمند حدودا ۵۰۰ کانکس جهت اســکان 
موقت و در بلندمدت نیازمند حمایت جهت ســاخت وساز 

ایمن مسکن هستند.
۶- برآوردها تاکنون حاکی اســت در زلزله اخیر اندیکا 
۴۶۰ خانه کاملا ویران و هزاران نفر بی ســرپناه شــده اند 
خسارت به ۱۳۰ روســتا وارد شده ۳۰ روستا ۱۰۰ درصد 
تخریب و ۱۰۰ روســتا بیش از ۳۰ درصد ویران شده  اند. 
تخریــب ۱۲ دهنه پــل ارتباطی و ریــزش و رانش ۱۳۰ 
کیلومتر جاده روســتایی و عشــایری مواقف امدادرسانی 
شــده اند. این موارد به همراه تخریب کانال های هدایت آب 

بمیزان ۲۴میلیارد تومان خسارت به همراه آورده است. ۱۹ 
مدرســه کاملا تخریب شــده اند، ۸۳ مدرسه به تعمیرات 

جهت ایمنی بخشی نیاز دارند
۷- تاسیسات آبرسانی روســتای سوسن تخریب شده، 
ســاختمان مرکز جامع ســلامت دینراک، خانه بهداشت 
سوســن و ۱۵ خانه بهداشت روستایی به میزان ۳۰ درصد 
و پایــگاه امداد جــاده ای ۴۰ درصد تخریب شــده اند که 
ضرورت ارســال کمک های تیم های امــداد هوایی جهت 

امدادرسانی و تهیه اقلام غذایی را دوچندان می سازد.
۸- ۶۲۰ آغل احشــام مردمان صبــور و نجیب اندیکا 
به عنوان تنها دارایی آنان به صورت ۱۰۰ درصد و ۳۰۰ آغل 
تخریب ۵۰ درصد به بالا شــده اند، خسارات به کشاورزی، 

باغات و شیلات مجموعا بیش از ۳ میلیارد تومان است.
با توجه به گزارشــات حجم بالای خسارات این حادثه 
و این مهم که خســارات اعلان شده مبتنی بر برآوردهای 
کنونی است قطعا خسارات بیشتری خواهیم داشت. تاکید 
می شود؛ ضروری اســت در روند و کیفیت امداد، تسریع و 
توســعه صورت پذیرد تا مردم شریف این مناطق بیش از 

این متحمل رنج و خسارات نشوند.«

فرمانده پدافند هوایی نیروی هوافضای سپاه با اشاره به 
استفاده از مراکز کنترل و فرماندهی هوشمند در رزمایش 
مشترک مدافعان آسمان ولایت برای نخستین بار، گفت: 
با اســتفاده از تولیدات بومی می توانیم به هرگونه تجاوز به 

مرزهای پرگهر ایران اسلامی پاسخی دندان شکن بدهیم.
به گزارش سپاه نیوز: سردار سرتیپ پاسدار رضا شبان 
فرمانده پدافند هوایی نیروی هوافضای ســپاه در حاشیه 
رزمایش مشترک تخصصی پدافند هوایی مدافعان آسمان 
ولایت، با بیان اینکه بحمدالله در این رزمایش بر اســاس 
تمامی اهدافــی که از قبل تعیین شــده بود در بخش های 
مختلف کشــف، شناســایی، ردگیری و مقابلــه با اهداف 

موفقیت لازم کسب شد.
وی گفــت: رزمایش هــا بــرای تمریــن تکنیک ها و 
تاکتیک هــای بومــی و خلاقانه نیروهــای نظامی و احصاء 
نقاط قوت و ضعف اســت که بحمــدالله در این رزمایش 

به خوبی این هدف به دســت آمــد، همچنین ما در این 
رزمایش توانســتیم برای اولین بار بخشــی از سامانه های 
بومی خودمــان را مانند ســامانه راداری قدس و ســامانه 
بومی ضد کروز دزفول در مدار عملیاتی مورد استفاده قرار 

دهیم.
ســردار شبان در تشــریح دیگر اقدامات جدید پدافند 
هوایی نیروی هوافضای سپاه در رزمایش مشترک پدافند 
هوایی مدافعان آسمان ولایت ۱۴۰۰، تصریح کرد: یکی از 
نکات بسیار مهم، اســتفاده از سامانه فرماندهی و کنترل 
هوشمند با اســتفاده از فناوری هوش مصنوعی است که 
در این رزمایش برای اولین بار مورد اســتفاده قرار گرفت 

و در مقابله با تهدیدات همه جانبه و پر حجم بعنوان یک 
دســتیار و تصمیم یار بســیار قوی، کمک حال رزمندگان 
پدافند هوایی در اداره و مدیریت صحیح و به موقع مقابله 

با تهدیدات است.
فرمانده پدافنــد هوایی نیروی هوافضای ســپاه ادامه 
داد: این ســامانه برای اولین بار مورد آزمایش قرار گرفت 
و توانســتیم با تهدیدات بســیار پرحجم با استفاده از این 
ســامانه در کنار دانش و تجربیات ارزشمند افسران جوان 

پدافند هوایی مقابله کنیم.
وی تأکید کرد: ما امروز هیچ سامانه ای که از خارج تهیه 
شده باشد را استفاده نکردیم و با تولیدات بومی داخلی مان 

مبتنی بر آخرین فناوری هــای روز دنیا می توانیم بعنوان 
یک ســرباز به ملت شریف ایران اســلامی قول بدهیم که 
پاسخ محکم و دندان شکنی را به هرگونه تجاوز به مرزهای 

پرگهر ایران اسلامی بدهیم.
شبان با تأکید بر اینکه در این رزمایش مقابله با اهداف 
پرحجــم، همه جانبــه و ۳۶۰ درجــه و در محیط جنگ 
الکترونیک با ســناریوهای بسیار سختگیرانه و پیچیده در 
دستور کارمان قرار داشت، گفت: مقابله با اهداف دورایستا 
و اهداف پرسه زن بر اساس آخرین برآوردهای اطلاعاتی از 

جمله اقدامات صورت گرفته در این رزمایش بود.
فرمانده پدافند هوایی نیروی هوافضای ســپاه در پایان 
گفت: با استفاده از سامانه های بومی و دستاوردهای داخلی 
توانستیم در مقابله با اهداف پرحجم و همه جانبه عملکرد 
موفقی داشته باشیم و به تمام اهداف از پیش تعیین شده 

در این رزمایش برسیم.

یک نماینده ســابق مجلس گفت: اگر فضای سیاســی 
امروز کشــور سرد و ســاکن به نظر می رسد به این دلیل 
است که هنوز دولت جدید کار خود را به شکل تمام عیار 
آغاز نکرده و جریان ها نیز برای نقد و تعامل با این دولت 

نیازمند گذشت زمان هستند.
حجت الاسلام والمسلمین حسن سبحانی نیا در گفت 
وگو با ایسنا، با اشاره به سکوت احزاب و تشکل ها و فضای 
ســرد سیاسی در کشــور در ماه های اخیر اظهار کرد: اگر 
امروز فضا یک مقدار سرد یا دلسرد کننده به نظر می رسد 
به علت این اســت که معمولا بعد از برگزاری هر دوره از 
انتخابات این موضوع پیــش می آید که احزاب و گروه ها 
منتظر ایجاد یک فضای جدید سیاســی می مانند و تلاش 
می کننــد خود را با تحولاتی کــه در هر دوره رخ می دهد 
همراه کنند. طبیعی است که در این شرایط شور و نشاط 
سابق در میان جریان ها و احزاب سیاسی کمتر می شود.

وی افــزود: در حال حاضر جریان های سیاســی به دو 
دســته کلی تقسیم می شوند. یک جریان همانی است که 
دولت را در دست دارد و احزاب منسوب به آن می کوشند 
جایگاهی برای خود و طرفدارانشــان در دولت جدید پیدا 
کنند و آنهایی که از به اصطلاح بازندگان انتخابات هستند 
منتظــر عملکرد دولت می مانند تا اگــر فرصتی برای نقد 

پیش آمد عملکرد دولت را نقد کنند.
این نماینده ســابق مجلس با بیان اینکه برای قضاوت 
عملکرد دولت هنوز زود اســت، اظهــار کرد: هنوز دولت 
بطور کامل مســتقر نشده و شاهدیم که برخی از معاونان 
و وزرا، برخی از اســتانداران و روسای ســازمان ها هنوز 
انتخاب نشــده اند و در این شرایط نمی توان انتظار داشت 

گروه های سیاسی نقد این عملکرد انجام نشده را سرلوحه 
کار خود قرار دهد. وی یادآور شد: جریان اصلاحات نیز که 
در انتخابات اخیر به نوعی بازنده محسوب می شود از آنچه 
که پیش آمده است و مجموعه رخدادهایی که به انتخابات 
۱۴۰۰ منتهی شد و اختلافاتی که میان احزاب این جریان 
و کاهش بدنه اجتماعی آنها پدید آمد به ســمتی کشیده 
شده است که بیشتر تمرکز را به حل این اختلافات درونی 
گذاشته و فرصتی برای فعالیت های سیاسی مشهود ندارد.
وی یادآور شــد: البته اگر هم بخواهند که به ســمت 
انتقاد از دولت فعلی حرکت کنند نیازمند این اســت که 
به عملکرد خودشــان و دولتی که از آن حمایت می کردند 
توجه داشــته باشــند و بدانند که صرفا بــا نقد عملکرد 

دولت حاکــم نمی توانند بدنه اجتماعی خود را بازگردانند 
یا شــرایط را برای حضور مجدد در عرصه سیاسی فراهم 
کنند، چرا که نیازمند بازسازی درونی و تشکیلاتی از یک 
سو و نیز حرکت به سوی نقد عملکرد دولت های منسوب 
به خود هســتند و باید در هر دوی این موارد نیز صداقت 

به خرج داد.
ســبحانی نیا همچنیــن تاکید کرد: جریان سیاســی 
اصلاحــات باید به ایــن فکر کند که کــدام گفته، رفتار، 
عملکرد یا اقدام این جریان باعث شــد که از طرف مردم 
کنار زده شود و امروز جایگاهی در قدرت به معنای سابق 
نداشــته باشــیم. این امر البته با توجه به تجارب گذشته 
در مــورد جابجایی قــدرت در میان گروه های سیاســی 
لزوما منجر به حذفه شــدن این جریان از عرصه سیاست 
نمی شود، بلکه با بازاندیشی و بازسازی این جریان می تواند 

منجر به حضوری دوباره در قدرت شود.

دستورات رئیس قوه قضائیه برای رفع موانع حقوقی مشارکت اجتماعی نابینایان

یک عضو مجمع نمایندگان استان خوزستان در نامه ای به رئیس جمهور:

وقوع مکرر زلزله های اخیر فجایع گسترده و تاسف باری به دنبال داشته است

فرمانده پدافند هوایی نیروی هوافضای سپاه:

 پاسخ دندان شکنی به هرگونه تهدید می دهیم

هنوز برای قضاوت عملکرد دولت جدید زود است

رئیس جمهور در جلسه هیأت دولت:
مدیران به گزارش های کم کاری و روابط ناسالم

حساس باشند
رئیس جمهور صیانت از محیط زیســت را از اولویت های کشور دانست و با 
تأکید بر اهمیت آن، گفت: نباید اجازه داد افراد و دســتگاه های صاحب نفوذ، 

سلامت محیط زیست و مردم را به مخاطره بیندازند.
به گزارش ایســنا، حجت الاســلام و المسلمین ســید ابراهیم رئیسی روز 
چهارشنبه در جلســه هیأت دولت با تأکید بر رعایت مقررات محیط زیستی 
در اجرای طرح ها و پروژه های صنعتی و تولیدی، و لزوم تهیه پیوســت زیست 
محیطی، اظهار داشت: در رعایت مقررات مربوط به حفظ محیط زیست نباید 
به هیچ عنوان چشم پوشی کرد؛ ضمن اینکه نباید با سخت گیری های بی مورد، 

مانع از اجرای پروژه های بزرگ شد.
رئیســی بــا تاکید مجــدد بر رعایــت انضبــاط اداری و حضــور منظم 
کارکنــان در محیــط کار، گفــت: مراقبت از ســلامت رفتــاری کارکنان و 
اعمــال نظارت های ســازمانی برای پیشــگیری از مفاســد اداری و رشــوه 
و اختلاس ضروری اســت و هیچگونه فســاد اداری و اقتصــادی قابل تحمل 
 نیســت و باید همه مدیران به گزارش های کم کاری، فســاد و روابط ناسالم،

 حساس باشند.
رئیســی همچنین بر اجرای به موقع و بدون کم و کاســت قوانین در همه 

 دستگاه های اجرایی به ویژه بخش های دولتی تأکید کرد.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان تشریح کرد
ماجرای تیراندازی به سه زن در اصفهان

رئیس کل دادگســتری استان اصفهان به تشریح ماجرای تیراندازی به سه 
زن در این استان پرداخت.

به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، رئیس کل دادگستری استان اصفهان 
در پی انتشــار گزارشــی در یکی از روزنامه ها با عنوان »شــلیک به زنان در 
خیابان های اصفهان«، اطلاعات منتشر شده را نادقیق دانست و ضمن تکذیب 
صدمــه به پنج نفر در این ماجرا گفت: دســتگاه قضایی با قاطعیت و دقت تا 

صدور حکم به این پرونده رسیدگی می کند.
وی در رابطه با جزییات این ماجرا گفت: پس از تشــکیل پرونده ای در این 
زمینه، متهم به ســرعت بازداشــت و در تحقیقات صــورت گرفته اعتیاد این 
فرد به مواد مخدر صنعتی تائید و مشــخص می شــود وی با استفاده از سلاح 

ساچمه ای به تیراندازی به سه خانم اقدام کرده است.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان ادامه داد: در جریان رسیدگی به این 
پرونده، فقط یک نفر از آن ســه نفر به پزشکی قانونی مراجعه می کند و طبق 
نظر پزشــکی قانونی جراحت وارده به ایــن فرد از نوع جراحت دامیه و جزئی 

بوده است.
وی در ادامــه ضمن تکذیب ادعاها در مورد آزاد شــدن متهم حادثه بعد 
از چندین روز گفت: متهم قریب به دو ماه بازداشــت موقت بوده و تحقیقات 
مفصــل و کاملی در این زمینه صورت می گیــرد و پس از تکمیل تحقیقات و 
رفــع ابهامات پرونده، به موجب قانون قرار وی به وثیقه تبدیل و با قرار تامین 

کیفری مناسب آزاد می شود.
رئیس کل دادگستری استان اصفهان با تاکید بر اینکه پرونده مسیر قانونی 
خود را طی می کند، گفت: دستگاه قضایی با قاطعیت و دقت تا صدور حکم به 

این پرونده رسیدگی می کند.
حبیبی در پایان از رسانه ها خواست که در انتشار اخبار دقت کافی را مورد 

توجه قرار دهند تا موجبات نگرانی افراد جامعه فراهم نشود.

رئیس سازمان امور مالیاتی کشور تعیین شد
در جلسه صبح روز چهارشنبه هیات دولت، داود منظور به پیشنهاد وزارت 
امور اقتصادی و دارایی و تصویب هیئت وزیران، به عنوان رئیس سازمان امور 

مالیاتی کشور تعیین شد.
بــه گزارش پایگاه اطلاع رســانی دفتر هیئت دولــت ؛ داود منظور متولد 
۱۳۴۳ در تهــران و دارای مــدرک تحصیلی دکتری علــوم اقصادی، گرایش 
اقتصــاد ســنجی و اقتصــاد بخــش عمومی از دانشــگاه تهــران )۱۳۷۹( و 
 کارشناســی ارشــد اقتصاد و معارف اســلامی از دانشــگاه امــام صادق)ع(

 )۱۳۶۹( است.

وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش معرفی شود
نماینده کاشــمر در مجلس شورای اسلامی خواستار معرفی هر چه سریعتر 

وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش شد.
به گزارش ایسنا، جواد نیک بین در جلسه علنی دیروز ) چهارشنبه( گفت: 
لازم است دولت فکری برای مدیریت آموزش و پرورش کند و وزیر را در سریع 
ترین زمــان ممکن به مجلس برای اخذ رأی اعتمــاد معرفی کند. آموزش و 
پرورشی مهم ترین وزارتخانه کشور است و تمام نیروهای انسانی کشور از این 
وزارتخانه باید عبور کند اما کاملا رها شــده به طوری که مهرماه را به بدترین 
وضع ممکن شروع کرده ایم، کلاس های بسیار شلوغ و معلمانی که بازنشسته 
شده اند دعوت به کار شده اند. همچنین معلمان قرآنی، نهضتی و غیرانتفاعی 

نیز بدون برنامه رها شده اند.
وی ادامه داد: رئیس جمهور تعیین تکلیف وزارتخانه مهم آموزش و پرورش 
را هرچه ســریع تر در دستورکار قرار دهد تا دولت نقش خود را در سال اول 
در ایــن وزارتخانه در ایجاد تحول اجرایــی ایفا کند. در حال حاضر آموزش و 
پــرورش با همان مدیران غرب گرا در کل کشــور علی الخصوص در اســتان 
خراسان رضوی در سطح مدیران کل اداره می شود. مدیران کلی که اعتقادی 
به سند تحول ندارند و اعتقاد به سند ۲۰۳۰ دارند لذا لازم است رئیس جمهور 
تغییرات لازم را انجام دهد همچنین دولت در خصوص معلمان قرآنی، نهضتی 

و غیرانتفاعی اقدامی انجام دهد.

تعیین مدیرعامل شرکت راه آهن 
در جلســه دیروز هیات دولت، ســید میعاد صالحی به پیشنهاد وزارت راه 
و شهرســازی و تصویب هیئت وزیران، به عنوان مدیرعامل شــرکت راه آهن 

جمهوری اسلامی ایران تعیین شد.
بــه گزارش پایگاه اطلاع رســانی دفتر هیئت دولت، ســید میعاد صالحی 
فارغ التحصیل دکتری مهندسی مکانیک دانشگاه صنعتی شریف و عضو هیأت 
علمی دانشــگاه علم و صنعت ایران و همچنین رتبه اول جشنواره خوارزمی و 
عضو بنیاد ملی نخبگان بوده و مدیر عامل صندوق بازنشستگی کشوری، عضو 
هیأت عامل صندوق نوآوری و شکوفایی، مشاور وزیر و رئیس طرحهای صنایع 
نوین وزارت صمت، رئیس کمیته صنعت و معدن دبیرخانه مجمع تشــخیص 
مصلحت نظام و مشــاور معاون علمی و فناوری رئیس جمهور از جمله ســوابق 

وی می باشد.

کالاهای تولید داخل باید از نظر کیفی و کمّی 
تقویت شود

یک عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی گفت: باید سیاست 
ما به نحوی باشد که تولیدات داخلی به لحاظ کیفیت و کمیت تقویت شوند.

کیومرث ســرمدی در گفت و گو با ایســنا، در رابطه با ممنوعیت واردات 
کالاهــای خارجی، اظهار کرد: به هر جهت ما باید به ســمتی حرکت کنیم و 
سیاست ما باید به نحوی باشد که تولیدات داخلی مان هم به لحاظ کیفیت و 

هم از نظر کمیت تقویت شوند.
وی در ادامــه تصریح کــرد: اینکه ما به خودکفایی برســیم و تولیدات ما 
ویژگی هایی که بیان کردم را داشــته باشــد، به ســمتی حرکت می کنیم که 
اعتمــاد مردم به کالای داخلی هم از نظــر کیفیت و هم کمیت بالا می رود و 
طبیعتا این امر تولید داخلی را تقویت می کند که در نتیجه این مســاله باعث 

ایجاد بازار کار می شود.
نماینــده مــردم اســدآباد در مجلس شــورای اســلامی بیان کــرد: اگر 
تولیــد داخلــی کیفیت کافی نداشــته باشــد و مجبور بــه واردات تولیدات 
خارجی شــویم، با توجه به وضعیت ارزی کشــور که الان مشــکلاتی داریم، 
خروج ارز برای ما مســاله اســت. بنابراین بــا توجه به نرخ بیــکاری که در 
 کشــور داریم، باید پتانســیلی کــه برای تولیــد در داخل کشــور داریم را

 تقویت کنیم.
سرمدی یادآور شد: دســتور مقام معظم رهبری در بحث ممانعت از ورود 
بعضی از کالاهای خارجی نیز در همین راســتا است که موجب تقویت تولید 

داخلی و کاهش جوانان بیکار ما خواهد شد.

اخبار کوتاه


